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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:1532 SVA och forskning

I instruktionen till Statens veterinärmedicinska anstalt (SVA) står det skrivet att 
myndigheten ska ”bedriva forsknings- och utvecklingsarbete inom sitt 
verksamhetsområde” (SFS 2009:1394 2 § 7). Däremot tilldelas inte 
myndigheten ”egna” forskningsanslag. Det förefaller naturligt att det är svårt att 
upprätthålla god forskningskompetens utan egna och särskilda 
forskningsanslag. 

Detta är en viktig fråga dels ur ett förvaltningsperspektiv, dels då verksamheten 
vid SVA utgör ett viktigt kunskapscentrum, inte minst då det gäller epizootier. 

Med hänvisning till detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

På vilka grunder har SVA detta tydliga uppdrag att bedriva forsknings- och 
utvecklingsarbete i sin instruktion men utan att erhålla några särskilda 
forskningsanslag? 

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-10
Besvaras senast
2020-06-17 kl. 12.00


